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Features
特点

HFC（High Frequency Connector）comply with SAE/USCAR-2, 17, 19.
HFC is connector that connect on-board multimedia devices, such as TPMS, GPS, TV, 
VICS and etc., and coaxial wires.
These are also suitable for mobile telephone and sensor circuit.

HFC接插件（高频接插件）达到了SAE／USCAR-2、17、19标准。 

HFC接插件是使用于与TPMS·GPS·TV·VICS等车载多媒体模块相同的同轴线连接用接插件，也适用于车载电话、传感器回路上。

●It reduces reflection/transmission loss and restraints noise radiation.
● TPA for secondary lock is assembled beforehand.
● Compaly with USCAR-19 key-k footprint.

●制止传送损失、反射、杂讯放射、实现了小型高性能化。
●预先安装了双重锁定用TPA。
●能够达到USCAR-19的Key-k接口。
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L
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HFC2 1way
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Applicable wire size（mm2） RG174,RG316,
RG62

Cable overall diameter（mm）

Material Brass

Surface treatment Sn plated

Applicable Tab Thickness（mm）

Applicable wire size（mm2） RG174,RG316,
RG62

Cable overall diameter（mm）

Material Brass

Surface treatment Sn plated

Applicable Tab Thickness（mm）

Applicable wire size（mm2） RG174,
RG316

Cable overall diameter（mm）

Material Brass

Surface treatment Sn plated

Applicable Tab Thickness（mm）

Applicable wire size（mm2） RG174,
RG316

Cable overall diameter（mm）

Material Brass

Surface treatment Sn plated

Applicable Tab Thickness（mm）

Applicable wire size（mm2） RG58

Cable overall diameter（mm）

Material Brass

Surface treatment Sn plated

Applicable Tab Thickness（mm）

Applicable wire size（mm2） RG58

Cable overall diameter（mm）

Material Brass

Surface treatment Sn plated

Applicable Tab Thickness（mm）

Applicable wire size（mm2） RG58,
RG62

Cable overall diameter（mm）

Material Brass

Surface treatment Sn plated

Applicable Tab Thickness（mm）

Applicable wire size（mm2） RG58,
RG62

Cable overall diameter（mm）

Material Brass

Surface treatment Sn plated

Applicable Tab Thickness（mm）

Which may result in overheating or � re.
可能造成发热、起火

Do not exceed prescribed current to the connectors.
Do not use a broken or cracked housing.
Do not use a deformed or rusty terminal.
请不要使用超出规定的电流值。

请不要使用有破损的或裂缝的接插件护套。

请不要使用变形的或已生锈的端子。

 WARNING

Precautions for Selection and Use of Connectors

选定、使用接插件时的注意事项

To select a suitable connector, please consult with our sales staff about operating environment, mounting conditions, 
and other information（e.g. unsealed type for indoor compartment use, sealed type for engine compartment use ）.

选定接插件时，针对使用环境、组装条件等问题，请与敝公司销售负责人商量以便选择出适合用途的产品（例如：室内选择非防水性的、发动
机舱内选择防水性的等）。

The specifications, and performance of a connector may significantly vary depending on changes

　in variable elements in the operating environment, such as the number of ways, wire size, ambient temperature, etc.
The specifications stated in this catalogue applies to a single terminal, and is not guaranteed when the terminal is 

inserted into a housing.

For detailed electrical characteristics of each product, see the "Specifications" of the relevant series.

接插件的规格，性能的数值受极数，使用电线大小，周围温度等各种使用环境因素的影响，会产生很大的变化。
　该目录上记载的规格，性能的数值是指端子单体的数值，并不保证实际组装到接插件护套上使用时的性能。
　有关各产品的详细电流特性，请确认各系列的「仕样书」。

We have "Specifications" for connector performance and "Instruction Manuals" for connector 
usage, handling, and precautions, which are available for each connector series.

Please be sure to read these in advance to select the appropriate connector and to use it correctly.

本公司备有各系列接插件性能相关的「仕样书」以及接插件使用方法、处理方法、注意点相关的「使用说明书」。
　选定、使用接插件时，请务必阅读并正确使用。

Some connector series require special attention during circuit checks, ertc. 

针对不同系列的接插件，有需要注意导通检查的情况。

Please consult with our sales staff when requesting applicable tools and jigs (crimping machines, crimping dies, 

　terminal removal jigs etc.).

需要适用治工具（压接机、压接模具、端子拔取治具等）时，请与敝公司销售负责人商洽

Although some connector specifications include drawings showing mating support, these drawings are provided only for
reference.The manufacture of mating parts is not possible without consideration to dimensional tolerances, etc.

在产品目录中虽然有一部分接插件固定用支架以及对接端的内容，但仅作为参考图使用，实际制造对接端产品时，需要考虑尺寸公差。

Product specifications may be subject to change without notice.

　Before using the product, please obtain a “customer drawing" “Specifications" “Instruction Manuals" from our sales staff.

　Please contact our sales staff for details.

产品式样可能会在没有另行通知的情况下发生变更。
。」书明说用使「」书样仕「」纸图用户客「取索人责负售销司公敝向请 ,时品产用使　

　对上述相关详细内容，请向敝公司销售负责人问讯。

 CAUTION

note) note) note)

mounting drawing mounting drawing

0.64 12.6 12.60.64

5.8 23.9 5.8 23.9

20.912.7

13.4 20.9

12.713.4

2
9.8 9.8

2

4.5 20.84.5 20.8

10.1

10.5
25.5

Material SPS G30

Color Gray

Material SPS G30

Color Gray

Ref:Terminal part No. P32

Material PBT

Color Gray




